
Styremøte 29.08.2024 
Agenda 

1. Orientering fra leder. 

2. Orientering fra kasserer. 

3. Orientering fra utvalgsledere. 

4. Innkomne saker til styret. 

5. Erfaringer etter skytekvelder med ekstra bemanning. 

6. Priser ammunisjon. 

7. Søke om midler- lekeplass for de minste, elektroniske skiver for 22LR.  

8. Eventuelt. 

18/24 Orientering fra leder  

Stine Granheim tiltrer midlertidig som leder av huskomitê frem til neste valg, da nåværende leder 

ønsker å fratre vervet. 

På riflebanen er plassen til skriver bygd inn for å verne mot støy, det er også satt inn hev/senk benker 

til innskyting.  

Ny bod for lagring av utstyr er satt opp i sammenheng med haglebanen.  

Det vurderes å kreve fremlegging av medlemskort ved betaling da det er oppdaget tilfeller hvor folk 

oppgir at de er medlem, men viser seg at de ikke har medlemskap.  

Styret enes om å innføre samme aldersinndeling fra og med neste år; junior til og med 19 år.  

 

19/24 Orientering fra kasserer  

Utgår da kasserer ikke er til stede under møtet. 

  

20/24 Orientering fra utvalgsledere  

Vurderer å ta feriestengning likt med Skytterlaget. 

Kalibrering av skiver ble utført forrige tirsdag. 

 

21/24 Innkomne saker til styret  

• Ringebu JFF foreslår felles stevne til neste år.  

• Aversjon sau/hund instruktørene foreslår en form for bu for ly mot regn og vind under 

dressuren, for person som bistår med dokumentasjon.  

• Sosialt tiltak for å treffes med mat og drikke; følges opp neste år.  

• Forslag om å sette opp levegg for støy under skyting; tas opp igjen neste år.  

• Forslag om at vi kan skaffe ISSF merker til medlemmene, sjekker pris og mulighet for 

anskaffelse. 



 

 

22/24 Erfaringer etter skytekvelder med ekstra bemanning  

Ekstra bemanning videreføres ut august da det er behov for det. 

 

23/24 Priser ammunisjon 

Beslutter å øke prisen på patronsalg for hagle til kr 90. 

 

24/24 Søke om midler – lekeplass for de minste, elektroniske skiver for 22LR  

Ref. styremøtereferat 12.06.2024, sak 17/24 Eventuelt; tenker å etablere en liten lekeplass da det er 

med en del barn på skytekvelder. 

Ref. styremøte 11.04.2024, sak 9/24 Eventuelt; plan om å investere i 2 stykk elektroniske skiver for 

finkaliber. 

 

25/24 Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

 

 


